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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER Z DNE 13.12.2023 

 

OBČINA LJUTOMER 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 032-10/2023-8 

Datum:   13.12.2023 

 

ZAPISNIK  
8. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v sredo, 13. decembra 2023, s 

pričetkom ob 15.30 uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Sejo je 

vodila županja mag. Olga Karba. 

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Ljutomer: Bogdan Damjan, Budna 

Darinka, Filipič Boris, Filipič Jan, Gošnjak Bojana, Horn Daša, Hošpel Mario, Karba Dejan, Kristl 

Anja, Oletič Svetlana, Panič Jože, Polajnar Saša, Rebernik Žižek Mira, Sunčič Slavica, Špindler 

Janko, Vnuk Dejan, Žerdin Boštjan, Žinko Irena in Žižek Srečko.  

 

Opravičeno odsotna člana občinskega sveta sta bila Štefanec Robert in Kaučič Vitomir. 

 

Predstavniki Občinske uprave Občine Ljutomer: direktorica občinske uprave Aleksandra Godec 

Mavhar, vodja Upravno splošnega oddelka Damijana Belcl, vodja Medobčinskega inšpektorata in 

redarstva Olga Lukman ter višji svetovalci Ana Žnidarič, Lilijana Koser, Jerneja Rajner in Andreja 

Torič.  

 

Drugi prisotni: Boštjan Rauter – KSP Ljutomer d.o.o., mag. Artur Racman – JP Prlekija d.o.o. in 

Branko Kristl – Kasaški klub Ljutomer. 

 

Županja je na začetku seje vse lepo pozdravila in podala ugotovitev, da je bilo prisotnih 19 članov 

občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena. Nato se je zahvalila občinski nagrajenki 

Angeli Pihlar, ki je pripravila današnjo pogostitev za članice in člane občinskega sveta ter prisotne 

seznanila, da je bila Mala Nedelja v močni konkurenci izbrana za naj podeželsko skupnost ter da se 

Občini Ljutomer obeta certifikat, ker je v preteklih letih ogromno vlagala v obnovljive vire energije.  

 

Nadalje je županja v razpravo podala predlog zapisnika 7. redne in 1. dopisne seje, ki so ju člani 

občinskega sveta prejeli z gradivom. Ker razprave ni bilo, je županja najprej na glasovanje podala 

predlog zapisnika 7. redne seje in na to še predlog zapisnika 1. dopisne seje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil potrjen.   

 

Glasovanje o zapisniku 1. dopisne seje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil potrjen.   



9. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

7. februar 2024 

 

 

 3 

Sledil je pregled realiziranih sprejetih sklepov 7. redne in 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine 

Ljutomer.  

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

V razpravo je nato županja podala predlog dnevnega reda, sama pa predlagala uvrstitev dodatne 

točke kot 4. točke dnevnega reda in sicer Sklep o razglasitvi leta 2024 za Leto prleških vrednot in 

ljutomerskega kasača ter podala krajšo obrazložitev.  

 

Ker druge razprave ali predlogov glede dnevnega reda ni bilo, je županja podala predlog 

dopolnjenega dnevnega reda na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji dnevni red:  

1. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2024 – predlog. 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 

v občini Ljutomer – skrajšani postopek.  

3. Spremembe in dopolnitve ustanovitvenih aktov javnih zavodov – skrajšani postopek:  

3.1 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer.  

3.2 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stročja vas. 

3.3 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mala Nedelja. 

3.4 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci. 

3.5 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Cvetka Golarja Ljutomer. 

3.6 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

varstvenega zavoda Vrtec Ljutomer. 

3.7 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Glasbena šola Slavka Osterca Ljutomer. 

3.8 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Splošna 

knjižnica Ljutomer. 

3.9 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zdravstvenega 

zavoda Zdravstveni dom Ljutomer.  

4. Sklep o razglasitvi leta 2024 za Leto prleških vrednot in ljutomerskega kasača. 

5. Sklep o dopolnitvi št. 2 Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 

2023. 

6. Program zbiranja komunalnih odpadkov v Občini Ljutomer za leto 2024.   

7. Mnenje k Skupnemu elaboratu o oblikovanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb varstva okolja, oskrba s pitno vodo 2023/2021 za Občino Apače, Občino 

Gornja Radgona, Občino Križevci, Občino Ljutomer, Občino Radenci, Občino Razkrižje, 

Občino Sveti Jurij ob Ščavnici in Občino Veržej.  

8. Potrditev Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja, odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode v Občini 

Ljutomer 2023/2021. 

9. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2024 – PREDLOG 

 

Županja je s pomočjo diaprojekcije predstavila predlog proračuna za leto 2024.  

 

Nato je prosila predsednika Statutarno pravne komisije, da predstavi stališče komisije s pravnega 

vidika in pojasnila, da bodo ostala delovna telesa predlog proračuna obravnavala v času javne 

razprave.   

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 

2024 – predlog. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi. 

 

Sledila je razprava članov občinskega sveta.  

 

Saša Polajnar je postavila vprašanje ali so v letu 2024 predvidena nepovratna sredstva za 

rekonstrukcijo vodovodnega omrežja na relaciji Cven – Ljutomer.  

 

Andreja Torič je podala razloge zakaj se Občina Ljutomer ne more prijaviti na odprt razpis 

ministrstva in da razpis iz Kohezije v letu 2024 ni predviden. Dodatna pojasnila je podala županja, 

ki ji je iskreno žal, da ni možnosti prijave na razpis ter upa, da pride do spremembe kriterijev.   

 

Svetlana Oletič je postavila vprašanja glede MKC Ljutomer in sicer zakaj se v naslednjem letu 

predvideva manj sredstev ter zakaj še vedno ni nameščene table in izdelanega programa, da bi 

center še bolje zaživel.  

 

Karmen Lah je pojasnila, da je za delovanje MKC v letu 2024 planiranih več sredstev v primerjavi z 

letom 2023 in sicer je planiranih 11.500 EUR, v letu 2023 pa je realizacija znašala 8.640 EUR. 

Glede znaka za MKC je pojasnila, da je bil demokratično izbran, ustvaril ga je dijak ljutomerske 

gimnazije in bo montiran na stavbo naslednje leto.   

 

Dejan Vnuk je negativno presenečen, da predlog proračuna ne zajema niti ene investicije na 

območju KS Železne Dveri in da bodo v imenu politične stranke SDS predlagali določene rešitve 

glede Jeruzalema. Dotaknil se je 3. faze infrastrukturnih projektov v KS Železne Dveri, ki se 

konstantno prelagajo oz. zamikajo v naslednja leta, zato apelira na županjo in člane občinskega 

sveta, da se najmanj razviti KS Železne Dveri v letu 2024 nameni nekaj sredstev.  

 

Županja je povedala, da se ne strinja, da se v KS Železne Dveri ni ničesar investiralo in pojasnila, 

da se predvideva energetska sanacija Dvorca Jeruzalem. Hvaležna pa je Dejanu Vnuku, da se 

aktivno vključuje v razprave, kot je bila včeraj na temo teras ter podala kratek povzetek razprave in 

predlagala, da se na eno na izmed naslednjih sej uvrsti točka dnevnega reda o pobudi državi v zvezi 

s terasastimi vinogradi.   

 

Mitja Kolbl je s prisotnimi delil katere rekonstrukcije na področju cestne infrastrukture so bile v KS 

Železne Dveri v preteklih letih izvedene in katere zajema še neizvedena 3. faza, županja pa dodatno 

pojasnila, da so občuten izpad sredstev povzročile tudi naravne nesreče, ki jih je bilo potrebno 

nujno sanirati.  

 

Dejan Vnuk je dodal, da 3. faza obsega asfaltiranje cestnih odsekov, kjer sedaj potekajo 

gramozirane ceste, s čimer bi se bistveno izboljšala kvaliteta življenja tamkajšnjih prebivalcev. 
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Stranka SDS pa bo podala predlog za rekonstrukcijo ceste na relaciji od Dvorca Jeruzalem do 

Sibona.  

 

Županja je povedala, da za leto 2024 ne predlaga zadolževanja, prav tako ne pričakuje dodatnih 

prihodkov, zato bo potrebno s predloga proračuna črtati kakšno že predlagano investicijo, če želimo 

uvrstiti kakšno drugo investicijo.   

 

Dejan Vnuk je povedal, da je pripravljen podpreti zadolževanje in ponovno prosil v imenu krajanov, 

da se pristopi k 3. fazi rekonstrukcij cest na območju KS Železne Dveri.  

 

Jože Panič je izrazil veselje in zahvalo, da je kanalizacijsko omrežje v Podgradju končno izgrajeno 

in da se predvideva naslednje leto pričetek rekonstrukcije ceste.  

 

Ker druge razprave več ni bilo, je županja predlog sklepa iz gradiva podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 74:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Ljutomer za 

leto 2024.  

2. Predlog odloka se posreduje v 30 dnevno javno razpravo.  

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA:  

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NADOMESTILU ZA 

UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI LJUTOMER – SKRAJŠANI 

POSTOPEK 

 

Karmen Pulko je podala uvodno obrazložitev predlaganega odloka.  

 

Županja je prosila predsednike delovnih teles za podajo stališč k odloku.  

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Ljutomer – skrajšani postopek. Komisija 

ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za finance je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu 

za uporabo stavbnega zemljišča v občini Ljutomer – skrajšani postopek. K odloku daje pozitivno 

mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Ljutomer – skrajšani postopek. K 

odloku daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Ljutomer – skrajšani 

postopek. K odloku daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v 

predlagani obliki sprejme. 
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Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je županja predlog sklepa podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 75: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Ljutomer po skrajšanem postopku.  

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SPREMEMBE IN DOPOLNITVE USTANOVITVENIH AKTOV JAVNIH ZAVODOV – 

SKRAJŠANI POSTOPEK: 

 

Karmen Lah je podala uvodne obrazložitve vseh predlaganih odlokov.  

 

Županja je prosila predsednika delovnih teles za podajo stališč k odlokom.  

 

Ker razprave o odlokih ni bilo, je sledilo posamezno glasovanje o odlokih.  

 

− ODLOK SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA IVANA 

CANKARJA LJUTOMER 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer – 

skrajšani postopek. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer. K 

odloku daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 76: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer 

– skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

− ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA 

STROČJA VAS 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stročja vas – skrajšani 

postopek. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  
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Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stročja vas. K odloku daje 

pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 77:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stročja vas - skrajšani 

postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

− ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA MALA 

NEDELJA 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mala Nedelja – skrajšani 

postopek. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mala Nedelja. K odloku daje 

pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 78:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Mala Nedelja - skrajšani 

postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

− ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA JANKA 

RIBIČA CEZANJEVCI 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci – 

skrajšani postopek. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci. K 

odloku daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani 

obliki sprejme. 
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Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 79:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci 

- skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

− ODLOK SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA 

CVETKA GOLARJA LJUTOMER 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Cvetka Golarja Ljutomer – 

skrajšani postopek. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Cvetka Golarja Ljutomer. K 

odloku daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 80:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Cvetka Golarja Ljutomer 

– skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

− ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-VARSTVENEGA ZAVODA VRTEC LJUTOMER 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ljutomer– skrajšani postopek. Komisija 

ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ljutomer. K odloku daje pozitivno mnenje 

in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 81:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Ljutomer - skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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− ODLOK SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA GLASBENA ŠOLA 

SLAVKA OSTERCA LJUTOMER 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Slavka Osterca Ljutomer – 

skrajšani postopek. Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Slavka Osterca Ljutomer. K 

odloku daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 82:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Slavka Osterca 

Ljutomer - skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

− ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZAVODA SPLOŠNA KNJIŽNICA LJUTOMER 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Splošna knjižnica Ljutomer– skrajšani postopek. Komisija ugotavlja, da 

je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega zavoda Splošna knjižnica Ljutomer. K odloku daje pozitivno mnenje in 

Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 83: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Splošna knjižnica Ljutomer - skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

− ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA ZDRAVSTVENEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM LJUTOMER 

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Ljutomer– skrajšani postopek. 

Komisija ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  
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Odbor za družbene dejavnosti je na seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Ljutomer. K odloku daje pozitivno 

mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 84: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Ljutomer – skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA:  

SKLEP O RAZGLASITVI LETA 2024 ZA LETO PRLEŠKIH VREDNOT IN 

LJUTOMERSKEGA KASAČA 

 

Branko Kristl je kot predsednik Kasaškega kluba Ljutomer podal obrazložitev predlaganega sklepa. 

Sklep so člani občinskega sveta prejeli kot dodatno gradivo in jim je bilo predloženo na mizo pred 

samo sejo občinskega sveta.  

 

 Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo.  

 

Županja je predsedniku zaželela uspešno izvedbo vseh prireditev naslednje leto ter predlog sklepa 

podala na glasovanje.   

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 85:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer razglasi leto 2024 za Leto prleških vrednot in ljutomerskega 

kasača. 

2. Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA:  

SKLEP O DOPOLNITVI ŠT. 2 NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 

OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2023 

 

Ana Žnidarič je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.  

 

Županja je prosila predsednike delovnih teles za podajo stališč k odloku.  

 

Odbor za finance je na seji obravnaval Sklep o dopolnitvi št. 2 Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023. K sklepu odbor daje pozitivno mnenje, pri Načrtu 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2023, Načrt razpolaganja z zemljišči pa predlaga, 

da se vrednost pod zap. št.  69 popravi na 28.467,50 EUR in vrednost pod zap. št. 70 popravi na 

5.575 EUR.  

 

Odbor za gospodarstvo in turizem je na seji obravnaval Sklep o dopolnitvi št. 2 Načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023. K sklepu daje pozitivno mnenje in 

Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 
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Ana Žnidarič je glede predloga Odbora za finance pojasnila, da je bila pri pripravi Načrta  vnesena 

orientacijska vrednost, po odpravi gradiva pa se je sestala pristojna komisija in so zneski sedaj 

usklajeni, kot jih je predlagal Odbor za finance, sorazmerno je potrebno povišati znesek še v Načrtu 

pridobivanju.  

 

Sejo je ob 17. uri zapustil Dejan Karba.  

 

Ker druge razprave ni bilo, je županja podala predlog sklepa z dopolnitvijo Načrta na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 86:  

o Dopolnitvi št. 2 Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Dopolnitev št. 2 Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023, Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem.  

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023 se dopolni v Načrtu 

pridobivanja nepremičnega premoženja in Načrtu razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem. Načrt je priloga tega sklepa ter njegov sestavni del.  

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA:  

PROGRAM ZBIRANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V OBČINI LJUTOMER ZA LETO 

2024 

 

Predstavnik KSP Ljutomer d.o.o. Boštjan Rauter je predstavil Program zbiranja komunalnih 

odpadkov za leto 2024.   

 

Županja je prosila predsednika odbora za podajo stališča k odloku.  

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Program zbiranja komunalnih 

odpadkov v Občini Ljutomer za leto 2024. K sklepu daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu 

Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

 

Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je županja predlog sklepa podala na glasovanje.   

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 87:  

Občinski svet Občine Ljutomer potrdi Program zbiranja komunalnih odpadkov v Občini Ljutomer 

za leto 2024. 
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K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA:  

MNENJE K SKUPNEMU ELABORATU O OBLIKOVANJU CEN STORITEV OBVEZNIH 

OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA, OSKRBA S 

PITNO VODO 2023/2021 ZA OBČINO APAČE, OBČINO GORNJA RADGONA, OBČINO 

KRIŽEVCI, OBČINO LJUTOMER, OBČINO RADENCI, OBČINO RAZKRIŽJE, 

OBČINO SVETI JURIJ OB ŠČAVNICI IN OBČINO VERŽEJ 

 

Mag. Artur Racman je uvodoma podal razloge za dvig cene storitve Oskrba s pitno vodo in člane 

občinskega sveta pozval, da podajo vprašanja.   

 

Županja je nato prosila predsednike delovnih teles za podajo stališč k odloku ter odprla razpravo.  

 

Odbor za finance je na seji obravnaval Mnenje k Skupnemu elaboratu o oblikovanju cen storitev 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, oskrba s pitno vodo 2023/2021 za 

Občino Apače, Občino Gornja Radgona, Občino Križevci, Občino Ljutomer, Občino Radenci, 

Občino Razkrižje, Občino Sveti Jurij ob Ščavnici in Občino Veržej. Odbor k mnenju zaradi 

previsokega zvišanja cen storitev ne podaja pozitivnega mnenja, saj nerešene odprte zadeve med 

občinami ustanoviteljicami vplivajo na višino cene.  

Odbor za gospodarstvo in turizem je na seji obravnaval Mnenje k Skupnemu elaboratu o 

oblikovanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, oskrba s 

pitno vodo 2023/2021 za Občino Apače, Občino Gornja Radgona, Občino Križevci, Občino 

Ljutomer, Občino Radenci, Občino Razkrižje, Občino Sveti Jurij ob Ščavnici in Občino Veržej. K 

mnenju daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani 

obliki sprejme. 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Mnenje k Skupnemu 

elaboratu o oblikovanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, 

oskrba s pitno vodo 2023/2021 za Občino Apače, Občino Gornja Radgona, Občino Križevci, 

Občino Ljutomer, Občino Radenci, Občino Razkrižje, Občino Sveti Jurij ob Ščavnici in Občino 

Veržej. Odbor k mnenju daje pozitivno mnenje s predlogom, da se cene v bodoče usklajujejo enkrat 

na leto.  

Seji se je med razpravo pridružil Dejan Karba.  

Sledila je daljša razprava v kateri so člani občinskega sveta Anja Kristl, Mira Rebernik Žižek, Jože 

Panič, Boštjan Žerdin, Janko Špindler, Dejan Vnuk, Srečko Žižek, postavljali vprašanja direktorju 

Racman Arturju in sicer ali bo zvišanje cene vode rešilo nastale težave, o višini dolgov podjetja do 

občin ustanoviteljic ter dolgu Radenskega režijskega obrata in Kore do JP Prlekija ter na kakšen 

način nameravajo to poplačati. Vprašanja so se nanašala tudi na razloge za takšno povišanje cene, 

kakšne so izgube vode v celotnem Sistemu C in kaj se je v tej smeri ukrepalo, o izvršljivosti 

izvršbe, o nakupu električne energije na trgu in kazalnikih padanja cene v prihodnje ter o plačilu 

posebnih storitev gospodarskih družb in morebitnem vračilu evropskih sredstev.  

 

Odgovore na vprašanja je podal direktor JP Prlekija d.o.o. mag. Artur Racman, ki je pojasnil, da 

cena predstavlja pokrivanje trenutnih potreb in razlike, ki je nastala zaradi ne dviga cene v lanskem 

letu. Do Občine Radenci je bila izdana izvršba v višini 2.300.000 EUR in ker do JP Prlekija d.o.o. 

občina ni izdajala računov za najemnino znaša realen dolg Občine Radenci okrog 1,7 mio EUR, 

kolikor znaša tudi dolg javnega podjetja do preostalih občin ustanoviteljic. Dolg do Občine 

Ljutomer znaša 930.000 EUR in v kolikor sistem ne bi bil enoten bi bila cena vode za občane 

Občine Ljutomer nižja, kot je sedaj. Trenutno je vložena tožba, koliko časa bo zadeva trajala se ne 

ve natančno. Podlaga za predlagan Elaborat je izračun na osnovi podatkov iz leta 2021 z dodano 

električno energijo. Glede vodnih izgub za območje šestih občin, ki jih upravlja javno podjetje je 
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pojasnil, da se gibljejo v višini cca 20% in niso bistveno višje od slovenskega povprečja ter da je 

več izgub vode na območju Občine Radenci in Gornja Radgona.  

 

Jože Panič je bil mnenja, da so ob upoštevanju rasti inflacije cene pravilno izračunane, Dejan Karba 

pa je nato izpostavil govorice nekaterih zaposlenih in nekdanjega direktorja Kurbos Davorina, da za 

predlagano zvišanje cene ni upravičenih podlag ter postavil vprašanje, kdaj se je cena nazadnje 

usklajevala.  

 

Mag. Artur Racman je pojasnil, da je izračun narejen v skladu z Uredbo o metodologiji cen javnih 

gospodarskih služb in na osnovi realnih trenutnih stroškov. Cena vode je bila nazadnje usklajena 

leta 2019, a se od leta 2022 več ne pokriva zaradi dviga električne energije.  

 

Mira Rebernik Žižek je bila mnenja, da je v tem času dvig cene prevelik za naše občane.  

 

Mag. Artur Racman je pojasnil, da je izračun točen in narejen na osnovi finančnih podatkov ter 

predvidene cene električne energije in zapadlega dolga električne energije iz leta 2022.  

 

Anja Kristl je postavila vprašanje županji in sicer ali ima Občina Ljutomer izdelano strategijo ali 

načrt, kako se soočiti v nastali situaciji z občino Radenci in ostalimi občinami.  

 

Županja je naprej pojasnila, da je dvig cene nujen, da se lahko zagotovi nadaljnjo poslovanje 

Javnega podjetja Prlekija in da je Občina Ljutomer kot dober gospodar v mesecu maju 2023 

predlagala izvršbo, ki pa se je odlašala, da so se zaposlenim v podjetju zagotovile plače. V 

nadaljevanju je spomnila, da so se v preteklosti ob obravnavi elaboratov sprejemali pogojni sklepi, s 

katerimi se je opozarjalo na poenotenje cen v celotnem Sistemu C ter da bomo morali pričeti 

razmišljati o drugačnih rešitvah.  

 

Županja je nato ob 18.18 uri odredila 15-minutni odmor. Sejo je v času odmora zapustila Mira 

Rebernik Žižek.  

 

Nadaljevanje seje se je pričelo ob 18.34 uri. Ker dodatnih vprašanj ali razprave več ni bilo, je 

županja podala predlog mnenja z manjšim popravkom 2. člena na glasovanje.   

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 11, PROTI: 6. 

 

Sprejeto je bilo naslednje MNENJE št. 88:  

1. Občinski svet Občine Ljutomer daje pozitivno mnenje k Elaboratu 2023/2021 o oblikovanju cen 

storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, Oskrbe s pitno vodo Občin 

Apače, Gornja Radgona, Križevci, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici, 

Veržej, ki ga je izdelalo JP Prlekija d.o.o. v oktobru 2023 (v nadaljevanju elaborat) z 

upoštevanjem izhodišč, in sicer:  

- predračunska cena za vodarino  znaša 1,2387 EUR za m3 prodane pitne vode. 

- predračunska cena omrežnine ob 100% stopnji izkoriščenosti obstoječe javne infrastrukture 

aktivirane pred 1.1.2017 in ob 72% stopnji izkoriščenosti nove javne infrastrukture 

aktivirane po 1.1.2017 znaša 10,1605 EUR/mesec za osnovni priključek  DN ≤ 20  . 

2. Z uveljavitvijo novih cen iz 1. točke tega mnenja preneha veljati Mnenje št. 65 z dne  17. 7. 

2019. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA:  

POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV OBVEZNIH 

OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA, ODVAJANJE IN 

ČIŠČENJE KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE V OBČINI LJUTOMER 

2023/2021 

 

Mag. Artur Racman je podal uvodno obrazložitev predlaganega elaborata. 

 

Županja je prosila predsednike delovnih teles za podajo stališč k odloku.  

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Potrditev Elaborata o 

oblikovanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanje in 

čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Ljutomer 2023/2021. K sklepu daje 

pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki 

sprejme. 

Odbor za finance je na seji obravnaval Potrditev Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske 

odpadne vode v Občini Ljutomer 2023/2021. K sklepu daje pozitivno mnenje in Občinskemu svetu 

Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

Odbor za gospodarstvo in turizem je na seji obravnaval Potrditev Elaborata o oblikovanju cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanje in čiščenje 

komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Ljutomer 2023/2021. K sklepu daje pozitivno 

mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga v predlagani obliki sprejme. 

Srečko Žižek je prosil za pojasnilo zakaj se v primerjavi s predlaganim dvigom cene vode cena za 

odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode poviša precej manj. Odgovor je podal 

mag. Artur Racman.  

Ker druge razprave ni bilo, je županja predlog sklepa podala na glasovanje.  

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 89:  

1. Občinski Svet Občine Ljutomer se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode  v Občini Ljutomer, ki ga je pripravilo Javno podjetje Prlekija d.o.o.  

v marcu 2023. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje predračunske cene obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb varstva okolja odvajanja odpadne vode in sicer:  

• Predračunsko ceno omrežnine, ki za osnovni priključek DN ≤ 20  znaša 8,1813 EUR 

mesečno 

• Predračunsko ceno storitev odvajanja odpadne, ki znaša 0,3042  EUR za m3 prodane 

pitne vode. 

3. Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje predračunske cene obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb varstva okolja čiščenja odpadne vode in sicer:  

• Predračunsko ceno omrežnine, ki za osnovni priključek DN ≤ 20  znaša 1,3496 EUR 

mesečno 

• Predračunsko ceno čiščenja odpadne vode, ki znaša 0,9887 EUR za m3 prodane pitne 

vode. 

4. Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep Občinskega sveta Občine Ljutomer, št. 64 z 17. 

7. 2019. 
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5. Ta Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in prične veljati s 1. 1. 2024. 

 

Nato je županja oblikovala in na glasovanje podala dodatni sklep.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 90:  

1. V predlogu proračuna Občine Ljutomer, za drugo obravnavo, se za leto 2024 predvidijo sredstva 

za subvencioniranje cene oskrbe s pitno vodo, za nepridobitne uporabnike, v višini 50 % v delu, 

ki se nanaša na ceno omrežnine. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje mnenje k Elaboratu 2023/2021 o oblikovanju cen 

storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, Oskrbe s pitno vodo Občin 

Apače, Gornja Radgona, Križevci, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici, Veržej, 

ki ga je izdelalo JP Prlekija d.o.o. v oktobru 2023 in uveljavitev novih cen pod naslednjimi 

pogoji: 

• da v roku najmanj dveh mesecev preneha veljati Sporazum o lastništvu in upravljanju sistema 

C z dne 8. 6. 2016,  

• da se Občina Radenci v roku dveh mesecev odloči in poravna dolgove za nazaj, 

• da vse občine ustanoviteljice JP Prlekija d.o.o. spoštujejo enake tehnične standarde pri izvedbi 

in uporabi javnega vodovodnega omrežja, vodovodnih objektov in naprav, 

• da vse občine ustanoviteljice JP Prlekija d.o.o. upoštevajo plan zmanjšanja vodnih izgub. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Polajnar Saša je postavila vprašanje glede visokovodnih nasipov ali je Občina Ljutomer že prejela 

finančna sredstva s strani države ter nadalje prisotne seznanila z informacijo Kustec Antona, vodja 

Direkcije RS za vode Murska Sobota, da se predvideva v začetku naslednjega leta sanacija cca 200 

m jeza pri hangarju na Krapju, katera bo pripomogla k temu, da bodo krajani na bolj strpen in varen 

način čakali izgradnjo visokovodnih nasipov.  

 

Županja je povedala, da Občina Ljutomer ni investitor izgradnje visokovodnih nasipov in 

predstavila postopke, ki jih je občina že izvedla ter pojasnila, da trasa na relaciji od Gezovih jam 

proti Razkrižju še vedno ni določena. Predlog nadaljnje trase posega na 70 ha kmetijskih zemljišč, s 

čimer se ne strinja, saj je prepričana, da jih je potrebno varovati in da se bo določila druga primerna 

trasa. Dodatne informacije je podal tudi podžupan Janko Špindler.  

 

Dejan Karba je v imenu Angele Pihlar, prejemnice plakete Občinskega sveta Občine Ljutomer, 

prenesel zahvalo vsem članicam in članom občinskega sveta in povedal, da je pripravila pogostitev 

po končani seji.  

 

Slavica Sunčič je v imenu nekaterih ljubiteljev športne vadbe podala vprašanje ali se res povišuje 

cena ure vadbe v ŠIC Ljutomer ter podala predlog za postavitev dveh klopi na relaciji od Glavnega 

trga do pokopališča.  
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Janko Špindler je glede dviga cen pojasnil, da se je zaradi enormnih povečanj energije in na podlagi 

narejenih izračunov povišala lastna cena, s katero se pokrivajo dejanski stroški obratovanja. Ceno je 

bilo potrebno porazdeliti tudi po malih dvoranah in so tako izenačene s ceno ene tretjine dvorane 

ŠIC. Županja pa dodala, da so cene še vedno precej nizke v primerjavi z drugimi športnimi 

dvoranami in da se bodo primerjalni podatki podali na naslednji seji občinskega sveta.  

 

Jože Panič je izpostavil potok, ki teče na relaciji od Rinčetove Grabe proti Lendavski cesti in se 

izteka v potok Kostanjevica. Zanima ga kdo je odgovoren za ureditev in košnjo nabrežja, saj je na 

levi in desni strani potoka v Stročji vasi zasajenega ogromno drevja ter ali je dovoljeno, da se na 

nabrežje potoka odlagajo biološki odpadki. Nadalje je izpostavil ogromno lipo v Stročji vasi 1 a ter 

prosil za ogled in morebiten obrez lipe. 

 

Olga Lukman je povedala, da se bo opravil ogled lipe in preverilo, če ovira promet na cesti. Glede 

odpadkov pa je pojasnila, da to ni dovoljeno in da je potrebno biološke odpadke odložiti na 

kompostnik ali v zabojnik za biološke odpadke. Glede košnje in ureditve nabrežij potokov pa bo 

podala pisni odgovor.  

 

Županja se je vsem prisotnim zahvalila za konstruktivno delo v letu 2023 in zaželela lepe praznike 

ter dobrega sodelovanja tudi v prihodnje.  

 

Seja je bila končana ob 19.13 uri. 

 

 

Zapisala          mag. Olga KARBA,   

Martina Klement                            ŽUPANJA 
 


